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Els grups municipals parlen de les investigacions judicials que afecten Sant Cugat

L'endemà de l'entrada de la Guàrdia Civil a una empresa de
Sant Cugat per ordre de la Audiència Nacional, els grups
municipals parlen sobre aquest tipus de notícies i com afecten
la ciutat. El 'cas 3%' i altres investigacions judicials han
centrat la tertúlia política 'El Gall del Monestir' que s'emet
cada dimecres a Cugat.cat.

Què han dit els tertulians? Cristina Paraira (PDeCAT- Demòcrates)'Notícies com les d'ahir fan mal a la ciutat i
a l'Ajuntament i tampoc no ens agrada. Quan se'ns requereix informació la donem tota. No amaguem res'

 Sergio Blàzquez (Cs) 'S'ha de continuar investigant per arribar fins al fons. Hem de saber si algú a Sant Cugat
va fer de facilitador'

 Mireia Ingla (ERC-MES) 'No crec que això sigui aliè a Sant Cugat. Voldríem que l'alcaldessa Carmela
Fortuny donés explicacions'

 Ramon Gutiérrez (ICV-EUiA) 'Ahir vam oferir una roda de premsa perquè volem demostrar a la ciudadania
que algú està fent alguna cosa'

 Pere Soler (PSC) 'Ens sumem a la demanda d'accelerar la licitació de l'auditoria. Tenim poca informació i en
voldríem més'

 Álvaro Benejam (PP) 'L'equip de govern no parla dels problemes de corrupció amb l'excusa de no haver
d'anomenar la ciutat de Sant Cugat'

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/140526.html
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